



Cher(e)s élèves,

À partir du 27 octobre, nous devons focaliser nos énergies sur notre méga succursale de Ville St-Laurent qui requière toute notre attention et notre équipe.



Dans notre soucis de continuer à vous donner toujours **le meilleur service** et **d'honorer nos engagements**, vous ainsi deux options:

Vous pouvez **continuer à utiliser votre abonnement** dans nos 11 succursales Idolem du Grand Montréal :

- LAVAL
- ST-EUSTACHE
- MASCOUCHE
- BLAINVILLE
- VAUDREUIL
- ST-JEAN
- BROSSARD
- BOUCHERVILLE
- LONGUEUIL
- VILLE ST-LAURENT (situé à 9km)
- ST-DENIS (situé à 10,5km)

Où vous pouvez utiliser votre abonnement chez notre nouveau partenaire **Moksha NDG** à moins de 4km de votre studio habituel.

Pour activer votre compte au Moksha, présentez-vous ou appelez au +1 514-544-9642 à partir du **lundi 29 octobre 2018**, afin de transférer votre compte sans frais.

Les abonnements payés par paiements partiels se verront ajustés au prorata du montant déjà payé. Pour les autres types d'abonnement, ils doivent être complétés d'ici le 31 mars 2019.

**L'union fait la force. La communauté yogi montréalaise se soutient et nous ne vous**

délaissions pas, bien au contraire, nous mettons nos énergies là où elles sont nécessaires.

Pour toute question, nous restons à votre disposition : cavendish@idolem.com et +1 514-908-5599

Nous vous remercions de faire partie de notre communauté, et espérons que vous êtes satisfaits avec les solutions proposées considérant nos défis.

La direction

Dear students,

As of October 27th, we will be concentrating our efforts in our new mega Ville St-Laurent studio which requires all of our focus and team's energy.



In our quest to offer you **the best service and honor our engagements**, you have the following 2 options:

You can continue to use your membership in any of our 11 studios in the greater Montreal area:

- LAVAL
- ST-EUSTACHE
- MASCOUCHE
- BLAINVILLE
- VAUDREUIL
- ST-JEAN
- BROSSARD
- BOUCHERVILLE
- LONGUEUIL
- VILLE ST-LAURENT (only 9km away)
- ST-DENIS (only 10,5km away)

Or, you can complete your current membership **to the nearby Moksha Yoga NDG** studio only 4km away from your original Cavendish studio.

To activate your account at Moksha, please present yourself or call them 514-544-9642 as of Monday October 29.

Please activate your account before December 15<sup>th</sup> 2018<sup>th</sup> to transfer your membership free of charge. Your membership will need to be completed by March 31<sup>st</sup> 2019.

Any membership paid by monthly or partial payments, your membership class total or expiry date will be adjusted to match the prorated amount of payments made so far on the account.

Strength is in numbers, the Montreal Yogi community is uniting itself so no one is left behind. We will put all of our efforts where its needed.

For any questions, please you can still communicate with us at 514-908-5599 or write to us at [cavendish@idolem.com](mailto:cavendish@idolem.com), we will respond within 24 hours.

We thank you for being part of our community and we hope the solution proposed to you is a fair compromise considering our obligations.

The Management



---

BLAINVILLE - BOUCHERVILLE - BROSSARD -- LAVAL - LONGUEUIL  
MASCOUCHE - ST-DENIS - ST-EUSTACHE - ST-JEAN - VAUDREUIL - VILLE ST-LAURENT